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PRODUCT DESIGN
–

Image Credits: Viola Ahrensfeld

As a product designer, I not only develop functional designs, I likewise create 

cross-disciplinary solutions and concepts that find application in many fields. The 

wide range of content in my work reflects my understanding of design: an interdis-

ciplinary approach that mediates between different media and disciplines for the 

purpose of a holistic solution. My design approach always focuses on users and 

their environments.

Through the constantly new requirements of the always different projects, my per-

spective widens, the experience gained can again be incorporated into other 

projects and tasks. 
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Als Produktdesignerin entwickle ich nicht nur funktionale Designs, ich kreiere 

ebenso fachübergreifend Lösungen und Konzepte, die in vielen Bereichen Anwend-

ung finden. Die große inhaltliche Bandbreite meiner Arbeit spiegelt mein Verständ-

nis von Gestaltung wider: ein interdisziplinärer Ansatz, der zwischen verschiedenen 

Medien und Disziplinen zum Zwecke einer ganzheitlichen Lösung vermittelt. Mein 

gestalterischer Ansatz fokussiert dabei immer Nutzer und ihre Umwelten.

Durch die stetig neuen Anforderungen der immer unterschiedlichen Projekte weitet 

sich mein Blickwinkel, die dadurch gewonnenen Erfahrungswerte können erneut an 

anderer Stelle gewinnbringend eingebracht werden. 


